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《澳門研究》三十年
——系列活動開幕研討會暨澳門研究中心聘書頒贈儀式
Conference on 
“The 30th Anniversary of Journal of Macau Studies and the Ceremony for Issuing CMS Appointment Letters”
Purpose目的
Certre for Macau Studies and The Journal of Macau Studies (JMS) have been launched since 1987 and 1988, which aim “to pursue research on Macau society from the standpoint of Macau itself, for serving the development of Macau (立足澳門、研究澳門，為澳門發展服務)”. In retrospect to the post 30 year, JMS published over 80 issues, 1,800 research articles related to Macau. For celebrating and commemorating the 30th Anniversary of Macau Studies, CMS would like to organize a conference on "The 30th Anniversary of Macau Studies", as well as organize the ceremony of delegation for issuing appointment letters for CMS. Scholars related to Macau and the adjunct professors of CMS will be invited to attend this conference.

2018年是澳門大學澳門研究中心和學術期刊《澳門研究》的第三十一和三十周年。三十年來，澳門研究中心及《澳門研究》秉持“研究澳門，服務社會＂的宗旨，倡導有關澳門這個中西文化交融之地的學術研究，培養澳門本土的學術人才，至今已有一些成果。本中心冀邀請澳門研究的創始者及相關者進行研討會，以疏理此領域的起源、發展、傳承，提出往後發展的新思路，此外，亦會同時進行「澳門研究中心聘書頒贈儀式」，此儀式計劃由本校校長進行，標誌着本中心的研究工作進入新的里程。
Organizer舉辦單位
Centre for Macau Studies, University of Macau (CMS), Macao Foundation澳門大學澳門研究中心、澳門基金會
Date and Time日期與時間
30/8/2018（Thu）10:00-13:00
Venue地點
E2-G012, Auditorium of UM Wu Yee Sun Library澳門大學伍宜孫圖書館演講廳(E2-G012)
Language語言
Mandarin, Cantonses and English 普通話、廣東話及英文
Other 其他
1. Student participants will be awarded 1SP & 30.0 "Citizenship with Global Perspectives"  (CS).參與活動的學生將獲1粒至叻星及30.0個「Citizenship with Global Perspectives」的分數 (即(CS))。
Content 內容
	10:00
	開幕賀辭Opening Speech

	10:05-10:30
	澳門大學宋永華校長向澳門研究中心的Adjunct professors頒發聘書
Delegation for Issuing Appointment Letters for Adjunct Professors of CMS by Rector

	
	茶歇Tea Break

	10:30-12:00
	主旨演講Keynote Speeches

	
	吳志良主席Dr. WU Zhiliang
楊允中教授Dr. IEONG Wan Chong
駱偉建教授Prof. LOK Wai Kin
林玉鳳教授Prof. LAM Iok Fong

	
	茶歇Tea Break

	12:00-13:00
	相關領域新趨勢The New Trend of Macau Studies

	
	歷史、文學、經濟、法學等領域新趨勢的發表(每位擬為5分鐘)

	13:00
	會議結束The End


注﹕活動內容和流程等或會因為具體情況而有所變更。
Sign up 報名
請掃描以下QR Code或登入下列網頁報名。
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https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfNGDo420Txq9lCvewgsfThywXNmKSToa6zxZyGxvfwXv-JLw/viewform?usp=pp_url
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